
 
 

 
 

 
 

 
 

 
GEMEENTERAAD/RAAD VOOR MAATSCHAPPELIJK WELZIJN    STAD MECHELEN 

 

SCHRIFTELIJKE VRAAG BUITEN DE RAADSZITTINGEN 

 
Indiener : Tine Van den Brande. 

 
Datum:9 januari 2020 

 
Onderwerp vraag: : SV klachten over speedpedelecs Zennegatvaart. 

 
 

Toelichtende nota 
Beste, 
Op het jaagpad Zennegatvaart, op het stuk van Battelbrug naar Zennegat, waar de vele 

woonboten liggen, passeren er tijdens de ochtend vele speed pedelecs. Op zich positief dat 
steeds meer en meer mensen kiezen om te fietsen. 
Verschillende bewoners melden me echter dat de speed pedelecs met een zeer hoge snelheid 

rijden – het bord van 30KM/U bijgevolg negeren - en een gevaar vormen voor voetgangers 
en andere fietsers. Er is onlangs een vrouw omvergereden en voor de vele jonge kinderen die 

hier wonen is dit ook een onveilige situatie. De bewoners vrezen dat deze situatie zal 
escaleren in een ongeval met ongelukkige afloop. 
 

Vraag   
Daarom had ik volgende vraag:   

Kan er enige vorm van verhoogd toezicht en/of controle opgestart worden zodat de eigenaars 
van de speed pedelecs gesensibiliseerd, gecontroleerd worden en dus hun gedrag zullen 

aanpassen? 
 
Alvast bedankt voor uw antwoord. 

 

 
 

        

 
 

         Datum 9/1/2020 
         Naam Tine Van den Brande 

 
 
 

 

 

 

Formulier als bijlage mailen naar gemeenteraad@mechelen.be. 
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